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Política
DIVENDRES

1 DE JUNY DEL 20076 el Periòdic d’Andorra

Pintat i De Haro s’enfronten
per les organitzacions sindicals

SESSIÓ DEL CONSELL GENERAL

b

JAUME VENTURA*
ANDORRA LA VELLA

EDUARD COMELLAS

33 Alay, Rodríguez, Bartumeu i López, durant la sessió d’ahir.

El cap de Govern
respon que les lleis
del treball «són una
prioritat legislativa»

E
l conseller de l’Alternativa
Ricard de Haro va ser l’en-
carregat de preguntar ahir
al cap de Govern, Albert

P i n t a t , s o b r e l e s s e v e s m a n i -
festacions pel que fa als sindicats, els
quals va titllar de poc representa-
tius, provisionals i poc democràtics.

El lauredià va destacar, en un pri-
mer moment, que «intentar resoldre
les lleis sindicals és una de les priori-

tats per a aquesta legislatura». Pel
que fa a les afirmacions, Pintat va
destacar: «Precisament vaig dir que
eren provisionals perquè tots pen-
sem que en aquesta legislatura el te-
ma quedarà resolt». Pel que fa a l’as-
pecte democràtic, Pintat va recordar
que «hi ha organitzacions que no
han volgut registrar-se, per tant, no
tenim coneixement de com s’escu-
llen els seus membres. És molt im-
portant que quedi clar el funciona-
ment democràtic de les organitza-
cions de treballadors».

Per acabar, el lauredià va voler
treure importància a les declara-
cions que va fer i va matisar: «El que
volia dir era que quan les organitza-
cions sindicals siguin oficials hau-
rem fet un gran pas endavant».

De la banda socialdemòcrata, el
conseller de RD Ricard de Haro va re-
cordar que s’havia quedat «sorprès»
de les declaracions del cap de Go-
vern, perquè «la provisionalitat dels
sindicats és culpa del Govern liberal,
que amb 14 anys no ha fet res per
permetre que se solucionés el tema».

De Haro, a més, va dir a Pintat
que «aquestes manifestacions, ve-
nint de vostè i tenint en compte el
càrrec que ocupa i que representa
tots els habitants d’Andorra, són
greus. A més, ¿m’està dient que el
Govern es reuneix amb organitza-
cions no democràtiques?», va pre-
guntar. Per últim, De Haro va qües-
tionar si «mentre no s’aprovin les
lleis sindicals seguirà pensant que
no són representatius».

CRÍTIQUES DE L’USDA / D’altra banda,
el secretari general de l’USdA, Ga-
briel Ubach, va emetre ahir un co-
municat criticant aquesta interven-
ció del cap de Govern. El sindicalista
va destacar: «Durant set anys hem
reclamat a Pintat i a Forné que de-
senvolupessin l’article 18 per poder
estar-hi inscrits».

El duaner va acusar Pintat: «No és
elegant fer demagògia de les irregu-
laritats que vostè mateix provoca.
Set anys per sentir-nos dir en parau-
les del nostre cap de Govern que els
sindicats no som representatius,
quan vostè sap que nosaltres repre-
sentem el que podem dins d’un
marc legislatiu que manté l’acomia-
dament lliure». H
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El ministre Puigdellívol també va
explicar que abans del dia 30 del
mes que ve es podrien decidir so-
bre l’adjudicatari de la depurado-
ra d’aigües d’Anyós, a la qual as-
piren sis empreses. Puigdellívol
va destacar que ara estan en
període d’anàlisi i va assegurar:
«No passarem de la quantitat del
crèdit que vam demanar».

La depuradora d’Anyós,
llesta a final del 2008

El ministre de Turisme i Medi
Ambient, Antoni Puigdellívol, va
negar que hi hagués cap acord
perquè l’1 de febrer ja no hi ha-
gués terres al centre de trans-
ferència d’Ordino. De fet, va pro-
metre: «El 31 de desembre aquest
centre i el de Canillo ja estaran
nets. En cas contrari, farem efec-
tiu l’aval bancari de 725.000
euros del qual disposem».

Puigdellívol nega acords
per al centre de la Farga

El ministre d’Ordenament Terri-
torial, Xavier Jordana, va admetre
que «la nova senyalització s’ha
posat de manera inadequada».
Jordana va explicar: «Ja hem reti-
rat tots els senyals perillosos i ara
caldrà crear unes illetes de pro-
tecció per poder-les col.locar». Tot
i això, Jordana va destacar que es
vol que «la senyalització sigui cla-
ra i concisa».

Jordana reconeix errors
en la senyalització

El ministre Antoni Riberaygua es
va estrenar en el càrrec destacant
que el sistema d’escoltes «només
podrà entrar en funcionament
amb una ordre judicial» i que
l’accés a la maquinària de control
es farà per codi xifrat. D’aquesta
manera, segons va dir Riberay-
gua, «es garantirà que només pu-
gui ser utilitzada per personal
autoritzat».
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L’ordre del batlle, bàsic
en el sistema d’escolta


